
Betreft: schriftelijke vragen (ex. art. 38 RvO) over 
Beleidslijn vervangings- en 
uitbreidingsinvesteringen 
Datum: 28-04-2025 

 

Geacht college, 

Op 16 februari 2023 heeft de raad besloten dat de beleidslijn vervanging- en 
uitbreidingsinvesteringen geëvalueerd dient te worden. Hierbij zou een nieuw te vormen 
beleidslijn voor andere verenigingen/stichtingen dan buitensportverenigingen 
meegenomen worden. Op 13 juli 2023 heeft de DOP - samen met GVB en CDA - 
nogmaals benadrukt dat het evalueren van de beleidslijn urgent is. We zijn nu meer dan 
twee jaar verder en de raad heeft nog geen voorstel of update gezien. Op 21 mei 2024 
bleek dat het college nog niet begonnen is met evalueren, maar dat in 2024 gestart zou 
worden. De DOP vindt de radiostilte niet acceptabel - zeker niet in het licht van de 
behoefte die verschillende verenigingen en stichtingen hebben die nu niet onder de 
beleidslijn vallen dan wel de huidige beleidslijn erg onduidelijk vinden, waardoor het 
proces om te komen tot een positief besluit als erg stroperig wordt ervaren. 

1. Wanneer is de evaluatie precies opgestart? 

2. Wat zijn de voorlopige conclusies van de evaluatie? 

3. Wanneer is de evaluatie klaar? 

4. Wanneer kunnen we een beleidslijn die ook geldt voor andere verenigingen dan 
buitensportverenigingen verwachten? 

Ter illustratie geeft de DOP de volgende situatie mee: de Seniorenvereniging Boekel 
(voorheen KBO) zit met een verouderde en ontoereikende, ook qua oppervlakte, stalling 
voor fietsen en scootmobielen. De vereniging wil deze graag toekomstbestendig maken, 
mede vanwege een groeiend aantal leden. Het is natuurlijk onwenselijk dat 
scootmobielen niet overdekt geparkeerd kunnen worden en in de regen blijven staan. 
Voor zulke situaties heeft de raad het college de opdracht gegeven de beleidslijn te 
evalueren. Nu dat nog steeds niet gebeurd is, hoort de DOP graag op welke manier het 
college van plan is om een essentiële vereniging als de KBO te ondersteunen als het 
gaat om zulke voorzieningen. 

5. Ziet het college mogelijkheden om de Seniorenvereniging tegemoet te komen om 
zo snel mogelijk de fietsenstalling toereikend te maken? Graag een uitgebreide 
toelichting. 

Wij kijken uit naar uw beantwoording. 

Fractie DOP 

 


